
Referat af klimagruppemøde d. 27. april 2010 

1) Orientering om partshøring fra kommunen  
Kommunen  har sendt henvendelsen om partshøring i forhold til  ny vejbelægning til 
grundejerforeningen/vejlauget. 
Sammen med Henriette og Annette lægger vi sidste hånd på svaret til kommunen, 
venligt og dog fast afviser vi at de skal gå i gang med en renovering, men orienterer 
om klimagruppens visioner i forhold til at etablere bæredygtige veje. 
Afslutningsvis beder vi om en dialog med kommunen. 
Henriette vil sørge for at  få en kontakt, som hun gir videre til os. 

2) Videre proces med vejprojekt 
Vi satser på et indledende orienterings møde med kommunen inden sommeren: 
Vi sender følere ud til de store relevante fonde for at undersøge deres interesse. 
Realdania (Bolius) - Karl  
Nykredit: Jesper 
Rockwool: Ditte 
Desuden nævnes BG fonden, Velux som fonde vi osse skal tjekke, 
Det er afgørende at finde den rigtige projektleder og vi vurderer at  
der er brug for 50-100 timers projektledelse for at få  beskrevet arbejdsprocessen 
og den demokratiske proces og få en skitse til en tidsplan og et budget. 
Ellen stikker følere ud efter en projektleder. 

3)  Lokaludvalg og miljøpunkt 
Vi beslutter at sende et par mindre ansøgninger  
afsted til Miljøpunkt Amager og evt. miljøpunkt 
til diverse mindre arrangementer. 
Punkt næste møde. 

4) Siden sidst 
Kort brief fra generalforsamling 
Kort brief om VVS besøg  og isolationsbesøg  
Vi beslutter at lave bod til loppemarked med : Isolationsrør og regnorme!!!! 

5) Nye medlemmer i gruppen 
Lars Bo, Andreas og Dennis er nye medlemmer 
Karl  opdaterer mailliste  - henrik tages fra 

6) Næste møde: 
onsdag d. 2. juni kl. 20 hos Ulla, PA nr. 9 

 


